

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 26012

1st September 2026

Dear Parents/ Guardians,

Use of Artificial Intelligence (A.I.)

To provide future education for students, the school regards A.I. as a learning partner that promotes self-directed learning and enhances learning & teaching effectiveness. By integrating AI into education, the school seeks to equip students with the values, attitude, skills, and knowledge necessary to navigate the opportunities and challenges in the digital age.

For the school-based guidelines on the use of A.I., please refer to the attachment. Violations such as misuse of A.I. and breach of academic honesty will lead to disciplinary and educational actions.

As home-school collaboration matters in this regard, we would like to ask for your understanding of the guidelines and support for promoting responsible and ethical use of A.I. to your son/ward.

For enquiries, please do not hesitate to contact Mr. HK Lok at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號: 26012

敬啟者：

有關人工智能（A.I.）的應用

為配合未來教育發展需要，本校視人工智能（A.I.）為促進學習的重要夥伴，致力推動學生自主學習，並提升學與教的效能。透過將人工智能融入教育，本校期望協助學生建立正確的價值觀和積極的學習態度，培養所需的技能與知識，把握數碼時代的機遇，為未來發展奠定堅實基礎迎接各項挑戰。

有關應用人工智能（A.I.）的校本指引，請參閱附件。任何不當使用人工智能、違反學術誠信或濫用科技工具的行為，學校將按校規作出跟進，並採取適當的訓育措施。

由於家校合作對學生的學習與成長至為重要，懇請家長細閱並支持有關指引，與本校攜手協助 貴子弟以負責任、合乎道德及符合學術誠信的方式使用人工智能，共同培養其正確價值觀及良好的數碼素養。

如有任何查詢，請於辦公時間致電 2711 8175 與樂主任聯絡。

此致
各家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二六年九月一日